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Městská část Praha – Ďáblice 

ZÁPIS 

ze 7. zasedání zastupitelstva M Č Praha – Ďáblice  
konaného dne 23. 9. 2015 od 18.00 hod. 

v ZŠ U Parkánu 17, Praha 8 
 
 
Přítomni:  Tatjana Dohnalová, Ing. Tomáš Dvořák, Mgr. Simona Dvořáková, Ing. Tomáš 
Kužma, Martin Lonek, Ing. Pavel Niebauer, Ing. Miloš Růžička, Ing. Mgr. Aleš Sládek, Mgr. 
Michal Soukup, Markéta Stránská, RNDr. Čestmír Štuka Ph.D., MBA, Mgr. Barbara Tranová, 
Ing. Mgr. Martin Tumpach  
 
Omluveni:  Mgr. Markéta Bouzková, Ing. Jiří Zajíček 
 
 
Hosté: tajemník Úřadu MČ Praha – Ďáblice RNDr. Ing. Michal Traurig, Ing. Přemysl Vávra 
 
Ověřovatelé zápisu:  Mgr. Simona Dvořáková, Ing. Pavel Niebauer 
 
 
Starosta Ing. Růžička přivítal všechny přítomné a zahájil 7. veřejné zasedání zastupitelstva 
MČ Praha – Ďáblice v 18:10 hod. a informoval přítomné, že, Mgr. Markéta Bouzková, Ing. Jiří 
Zajíček jsou omluveni. Dále konstatoval, že je přítomno 13 zastupitelů a zastupitelstvo je tudíž 
usnášeníschopné. 
 
Starosta Ing. Růžička požádal zastupitele o úpravu znění bodu 6 a o zařazení dalších bodů 
do programu jednání a schválení upraveného programu, který je o tyto body doplněn. O 
doplnění programu bylo hlasováno jako celku. 
 
Program 7. zasedání ZM Č: 
 

1) Kontrola zápisů z 5. a 6. veřejného zasedání ZMČ 
2) Volný mikrofon 
3) Realizace projektu SOTIO (star.) 
4) Schválení kompenzačního příspěvku za provoz skládky na rok 2016  
 (RNDr. Štuka) 
5) Rozpočtové opatření č. 5 k rozpočtu MČ Praha – Ďáblice na rok 2015 (RNDr. Štuka) 
6) Smlouva o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí (taj.)  
7) Pověření dvou členů ZMČ k podepisování doložky dle § 43 odst. 1 zák. č. 131/2000 

Sb., o hlavním městě Praze, v platném znění. (taj.) 
8) Zveřejňování podkladů pro veřejná zasedání zastupitelstva na webových stránkách 

MČ (star.) 
9) Zveřejňování podkladů na webových stránkách MČ (zást.) 
10) Jednací řád Zastupitelstva MČ Praha – Ďáblice (taj.) 
11) Tlaková kanalizace Blata – odsvěření (star.) 
12)  Stížnost občanů na užívání pozemků v ulici U Červeného mlýnku (Ing. Niebauer)  
13) Zápis z jednání Kontrolního výboru (taj.) 
14) Informace starosty a zastupitelů 
15) Diskuze 
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Program 7. zasedání ZM Č byl schválen v po čtu hlas ů: 
pro – 13, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta omluvena Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana  A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří omluven 
Ing. Růžička Miloš A   
 
 
1. Kontrola zápisu z 5. a 6. ve řejného zasedání ZM Č: 
Ing. Pavel Niebauer navrhl hlasovat o každém zápisu zvlášť. 
Paní Tatjana Dohnalová vznesla připomínku k zápisu č. 5, aby bylo do zápisu napsáno, že 
byla starostou určena druhým ověřovatelem zápisu. 
RNDr. Čestmír Štuka navrhl přeformulovat větu v zápise č. 5 v bodě 10: ,,Pan starosta 
reagoval, že dopodrobna seznamuje s jednotlivými projekty, celou věc bere jako výzvu 
k tomu, že jsou zde lidí, kteří chtějí aktivně spolupracovat“. 
 
Zápis z 5. ve řejného zasedání ZM Č byl po navržených úpravách schválen v po čtu 
hlasů: 
pro – 12, proti – 0, zdržel se - 1 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta omluvena Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana  A Mgr. Soukup Michal 0 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří Omluven 
Ing. Růžička Miloš A   
 
 
Ing. Pavel Niebauer navrhl v zápise č. 6 přeformulovat text v bodu 5. Diskuze a to ve znění: 
V rámci diskuze vystoupil zastupitel Ing. Mgr. Sládek na téma osvětlení na hřišti. Dále 
vystoupil pan Ing. Rexa na téma investičních akcích MČ v Ďáblicích. 
 
Zápis z 6. ve řejného zasedání ZM Č byl po navržených úpravách schválen v po čtu 
hlasů: 
pro – 12, proti – 0, zdržel se - 1 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta omluvena Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana  A Mgr. Soukup Michal 0 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
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Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří omluven 
Ing. Růžička Miloš A   
 
 
2. Volný mikrofon 
Pan starosta Ing. Růžička informoval přítomné, že se v 19:00 hod. dostaví zástupce 
společnosti Areál Ďáblice s.r.o., Ing. Vávra, aby informoval ZMČ o celé kauze kolem projektu 
laboratoří společnosti SOTIO a.s. 
V rámci volného mikrofonu vystoupila paní Beranová, která poděkovala za uskutečnění akce 
„Zažít město jinak“ a požádala o včasné informování o podobných akcích. 
Pan Michek vystoupil ve věci velkého nárůstu těžkých nákladních aut v památkové zóně a 
dotázal se, proč MČ Ďáblice nemá jediný zpomalovací retardér. Dále upozornil, že ROPID 
v minulém roce měnil jízdní řád 14x a letos tomu je podobně.  
Zástupce starosty pan Lonek se ujal slova ve věci nákladních aut v památkové zóně a 
konstatoval, že je to v kompetenci policie. 
 
 
3. Realizace projektu SOTIO (star.) 
Pan starosta představil přítomným Ing. Přemysla Vávru, zástupce společnosti Areál Ďáblice 
s.r.o. Ing. Vávra vysvětlil změnu, která nastala v plánovaném projektu. Společnost plánovala 
v Ďáblicích výstavbu laboratoří pro investora společnost SOTIO a.s., ale záměr investora 
narazil na stavební úřad Prahy 8, kde se začala přípravná fáze projektu protahovat až do té 
míry, že se nedalo odhadnout, kdy by bylo možno získat stavební povolení. Na základě této 
nejistoty se investor rozhodl postavit laboratoř jinde. 
Ing. Pavel Niebauer se dotázal, jaký má společnost záměr s pozemky. Ing. Vávra odpověděl, 
že dnes se výstavbou rezidenčních objektů nezabývají, tudíž je tam stavět nebudou. 
Předkupní právo na pozemky pro MČ odmítl slíbit. 
 
 
4. Schválení kompenza čního p řísp ěvku za provoz skládky na rok 2016 
(RNDr. Štuka) 
 RNDr. Štuka informoval zastupitele o návrhu k vyplácení kompenzačního příspěvku za 
provoz skládky v roce 2016. 
Při rozpravě zastupitelů vystoupil pan Ing. Kužma s dotazem kolik dětí žádalo o příspěvek 
v minulých letech. Tajemník úřadu dostal za úkol zaslat všem zastupitelům počet dětí, které 
žádaly o příspěvek v minulých letech. 
 
ZMČ po projednání následně př i jalo usnesení č. 56/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 13, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta omluvena Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana  A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří omluven 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
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Zastupitelstvo m ěstské části po projednání 
I. stanovuje na základ ě usnesení č. 185/15/RMČ 
1.1 celkovou částku kompenzačního příspěvku za provoz skládky z rozpočtu v roce 2016 ve 
výši 1.900.000,- Kč. 
1.2 podmínky pro vyplácení příspěvku: věkovou kategorii pro všechny děti, které dovrší v 
roce 2016 věku od 0 do 15 let a mají trvalý pobyt v MČ Praha – Ďáblice.  
1.3 výši vyplácené částky na jedno dítě 2.500,- Kč. 
1.4 způsob vyplácení příspěvků: na základě žádosti v období od 1. 4. do 30. 11. 2016, na 
děti narozené mezi 1. 11. - 31. 12. 2016 lze podat žádost až do konce ledna roku 
následujícího. 
II. ukládá  
2.1 finančnímu výboru počítat s výše uvedenou částkou při tvorbě návrhu rozpočtu MČ 
Ďáblice na rok 2016. 
2.2 Radě MČ Praha - Ďáblice zajistit vyplácení dle metodického pokynu z minulého období. 
 
 
5. Rozpočtové opat ření č. 5 k rozpo čtu MČ Praha – Ďáblice na rok 2015 (RNDr. Štuka) 
RNDr. Štuka seznámil přítomné s důvodovou zprávou k rozpočtovému opatření č. 5 
k rozpočtu MČ na rok 2015.  
ZMČ po projednání následně př i jalo usnesení č. 57/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 13, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta omluvena Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana  A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří omluven 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo m ěstské části po projednání 
bere na v ědomí 
radou městské části schválené rozpočtové opatření č. 5 k rozpočtu MČ na rok 2015, které 
je přílohou tohoto usnesení. 
 
 
6. Smlouva o poskytnutí podpory ze Státního fondu živo tního prost ředí (taj.) 
Starosta Ing. Růžička uvedl tento bod a předal slovo tajemníkovi úřadu, který přítomné 
seznámil o obdržení dotace na zateplení školy a uvedl důvody uzavření smlouvy se Státním 
fondem životního prostředí. Dále vysvětlil důvody, proč Státní fond životního prostředí 
používá vlastní vzorové smlouvy.  
ZMČ po projednání následně př i jalo usnesení č. 58/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 13, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta omluvena Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana  A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
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Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří omluven 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
I. souhlasí 
s uzavřením smlouvy o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí ČR na akci 
„MČ Praha – Ďáblice – Zateplení a výměna oken ZŠ U Parkánu 17“ 
II. pověřuje 
starostu podpisem smlouvy, která je přílohou tohoto usnesení 
 
 
7. Pověření dvou členů ZMČ k podepisování doložky dle § 43 odst. 1 zák. č. 131/2000 
Sb., o hlavním m ěstě Praze, v platném zn ění. (taj.) 
Tajemník úřadu informoval zastupitele o vhodnosti doplnění druhého člena ZMČ, pověřeného 
podpisem doložky. Starosta Ing. Růžička přítomné zastupitele informoval, že pan Ing. Zajíček 
souhlasí s pověřením k podepisování doložky dle § 43 odst. 1 zák. č. 131/2000 Sb., o hlavním 
městě Praze, v platném znění.  
ZMČ po projednání následně př i jalo usnesení č. 59/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 11, proti – 0, zdržel se - 2 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta Omluvena Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana  A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  0 Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš 0 Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří omluven 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání  
I. revokuje 
usnesení č. 18/14/ZMČ  
II. pov ěřuje 
k podepisování doložky dle § 43 odst. 1 zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze 
v platném znění pana Ing. Tomáše Dvořáka a pana Ing. Jiřího Zajíčka. 
 
 
8. Zveřejňování podklad ů pro ve řejná zasedání zastupitelstva na webových stránkách 
MČ (star.) 
Starosta Ing. Růžička informoval přítomné zastupitele o projednaném bodu na radě, kde po 
diskuzi rada souhlasila s předloženým návrhem a doporučila jeho předložení zastupitelstvu. 
V následné diskuzi tajemník úřadu požádal přítomné zastupitele, zda by zohlednili časovou 
náročnost umístění těchto materiálů na web, a aby vzali v úvahu zveřejňování osobních údajů 
třetích osob. 
V rámci diskuze občanů vystoupil pan Ing. Rexa a uvedl, že v dnešní době jde vše a žádný 
technický problém v tom nevidí. Dále uvedl, že úřadu by to velmi pomohlo, už jen z důvodu 
méně dotazů od občanů, jelikož by měli možnost vše vyhledat na webu. 
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Při rozpravě zastupitelů vystoupil pan zástupce starosty Lonek, který reagoval na poznámku 
tajemníka úřadu a uvedl, že s časovou náročností na anonymizaci podkladů a jejich 
uveřejňování na webových stránkách, se počítá. 
 
Přestávka: 20:00 hod. 
Konec přestávky 20:12 
 
Starosta Ing. Růžička pro lepší orientaci uvedl do zápisu jako předkladatele bodu do RMČ 
paní Dohnalovou a Mgr. Tranovou  
ZMČ př i jalo usnesení č. 60/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 13, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta Omluvena Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana  A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří omluven 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo po projednání 
ukládá 
RMČ zveřejňování všech podkladů určených pro veřejná zasedání ZMČ Praha Ďáblice na 
jejich webových stránkách nejpozději 7 dní před konáním veřejného zasedání zastupitelstva. 
 
Tajemník úřadu byl pověřen zohlednit toto usnesení v jednacím řádu zastupitelstva. 
 
9. Zveřejňování podklad ů na webových stránkách M Č (zást.) 
Starosta Ing. Růžička poprosil o úvodní slovo pana zástupce Lonka. Zástupce starosty, uvedl, 
že tento bod navazuje na bod předchozí, ale dále ho rozšiřuje o výpis materiálů, které jsou 
uvedeny v přílohách předložených usnesení. 
V rámci diskuze občanů vystoupil pan Ing. Rexa a zopakoval to samé co v předešlém bodě. 
Při rozpravě zastupitelů vystoupil pan starosta a uvedl, že úřad vše zálohuje a archivuje 
elektronicky, ale v tuto chvíli neví, jaká bude časová dotace, která by se tomu měla věnovat, 
jelikož není známo, jak složitý bude nový web a jakým způsobem bude umožněno 
vícenásobně zobrazovat jednotlivé informace. 
Dále vystoupil radní Ing. Mgr. Tumpach s připomínkou technického zabezpečení realizace 
nového webu. 
Dále vystoupil pan RNDr. Štuka a uvedl, že dokud nebude systém připraven požadované 
informace jednoduše zobrazovat, není vhodné k tomuto kroku přistupovat. 
Paní Dohnalová podala návrh, zapojit pana Ing. Rexu do rozpravy tohoto budu. 
 
Pan starosta nechal o návrhu hlasovat. 
pro – 13, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta omluvena Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana  A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 



 7 

Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří omluven 
Ing. Růžička Miloš A   
 
Ing. Rexa informoval zastupitele, že by rád získával informace ohledně stavebních akcí 
v Ďáblicích, a že od června se snaží získat informace o dostavbě školy. Pan starosta přislíbil 
dodání dokumentace po jejím doplnění dle požadavků stavebního úřadu. 
Po další diskuzi zastupitelů k projednávanému bodu vystoupil Mgr. Soukup s návrhem, aby 
bylo přijato přehlednější usnesení, kde bude konkrétně uvedeno, jak úkolovat radu. 
Pan zástupce starosty informoval přítomné, že nový web bude zprovozněn dne 23. 11. 2015.  
 
 
Přestávka 21:25 hod. 
Konec přestávky 21:43 hod. 
 
 
ZMČ po projednání následně př i jalo usnesení č. 61/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 13, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta omluvena Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana  A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří omluven 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání  
ukládá 
RMČ Praha Ďáblice 

I. Zapracovat do návrhu nového webu MČ Praha Ďáblice a jednacího řádu MČ Praha - 
Ďáblice zveřejňování podkladů vyjmenovaných v příloze tohoto usnesení. 

II. Vypracovat metodiku zveřejňování podkladů uvedených v příloze tohoto usnesení. 
III. Výstupy dle bodu I. a II. předložit na prosincovém zasedání ZMČ roku 2015.   

 
 
 
10. Jednací řád Zastupitelstva M Č Praha – Ďáblice (taj.) 
Starosta Ing. Růžička otevřel tento bod, kde navrhl prodiskutovat připomínky k jednacímu 
řádu dnes a dále přerušit projednávání bodu do příštího jednání, kde se bude projednávat 
jednací řád s již navrženými připomínkami. Na základě těchto informací proběhla diskuze a 
tento bod bude schválen na příštím jednání ZMČ. 
 
11.  Tlaková kanalizace Blata – odsv ěření (star.) 
Starosta Ing. Růžička přítomné seznámil s důvodovou zprávou k odsvěření takové kanalizace 
Blat a navrhl usnesení č. 10/13/ZMČ ze dne 11. 12. 2013 revokovat. 
ZMČ po projednání následně př i jalo usnesení č. 62/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 13, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
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Mgr. Bouzková Markéta omluvena Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana  A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří omluven 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání  
revokuje 
usnesení č. 140/13/ZMČ ze dne 11. 12. 2013.  
 
 
12. Stížnost ob čanů na užívání pozemk ů v ulici U Červeného mlýnku (Ing. Niebauer) 
Pan Ing. Niebauer informoval přítomné o stížnosti občanů na užívání pozemků v ulici U 
Červeného mlýnku a požádal pana starostu o využití svého postavení zastupitele hl. m. Prahy 
při řešení tohoto problému. 
 
 
13. Zápis z jednání Kontrolního výboru (taj.) 
Tajemník úřadu informoval o posledním zápisu z jednání kontrolního výboru a seznámil 
přítomné s podklady k tomuto bodu. 
ZMČ po projednání následně př i jalo usnesení č. 63/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 13, proti – 0, zdržel se – 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta omluvena Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana  A Mgr. Soukup Michal 0 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří omluven 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
I. bere na v ědomí 
zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva městské části Praha – Ďáblice, konaného 
dne 7. 9. 2015. 
II. ukládá 
Tajemníkovi zveřejnění tohoto zápisu na webových stránkách. 
 
14. Informace starosty a zastupitel ů 
a) Územní zm ěna – pan starosta informoval přítomné o územní změně pole na úpatí Ládví 
a uvedl, že materiál, ve kterém bylo požádáno zastavět větší čtvrtinu celé louky k výstavbě 
rodinných domů, komise rady pro územní rozvoj nedoporučila projednávat.  
 
b) Mimosoudní řešení s bývalým tajemníkem xxxxxxxxxxxx – pan starosta informoval o 
dnešním soudu s panem xxxxxxxxx a uvedl, že jednání bylo odročeno, jelikož druhá strana 
předložila svá vyjádření v okamžiku zahájení soudu.  
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c) Zasedání zastupitelstva – pan starosta informoval přítomné, že příští zasedání 
zastupitelstva bude pravděpodobně dne 4. 11. 2015 a představil plánované body k jednání. 
 
d) Akustika v nových t řídách ve škole  – pan starosta informoval přítomné o velmi špatné 
akustice v nových třídách a uvedl, že se začalo jednat s firmou EKOLA s.r.o., která udělá 
oficiální měření. 
 
e) Okruh kolem Prahy – pan starosta přítomné informoval, že v těchto dnech bude podán 
návrh na zrušení části aktualizace zásad územního rozvoje, které řeší severní část Okruhu. 
Zároveň přislíbil poskytnutí oficiálních materiálů, jakmile budou k dispozici. 
 
f) Skládka –  pan starosta informoval přítomné o špatném navážení na skládku, kde se 
domnívá, že je porušován řád a integrované povolení.  Byl podán okamžitý podmět na odbor 
přírody. Dále informuje, že A.S.A. má zájem vytvořit sběrný dvůr.  
 
g) Pan zástupce Lonek informoval přítomné, že mezi pozemky Central Group a zdí 
Ďáblického hřbitova vlastník pozemku předběžně plánuje postavit velké parkoviště pro místní 
rezidenty. Dále informoval, že v příštím roce by měli v rozpočtu Magistrátu hl. města Prahy 
být peníze na vybudování nové cyklostezky. 
 
h) Pan Ing. Sládek informoval přítomné, že započaly práce na zateplení šaten SK a požádal 
starostu, aby poděkoval panu Dytrychovi za spolupráci. 
 
 
 
 
 
Konec zasedání: 23. 9. 2015 ve 23.55 hod. 
Zapsal: Jana Prejzová 
Za ověřovatele: Mgr. Simona Dvořáková, Ing. Pavel Niebauer 
V Praze dne: 26. 8. 2015 


